

—two by the honourable Member for Kenora—Rainy River (Mr. Nault) concerning Indian affairs (342-7508 and 342-7509);

—one by the honourable Member for Hillsborough (Mr. Proud) concerning the Goods and Services Tax (342-7510); and

—one by the honourable Member for Cardigan (Mr. MacAulay) concerning the Goods and Services Tax (342-7511).

—deux par l'honorable député de Kenora—Rainy River (M. Nault) sur les affaires autochtones (342-7508 et 342-7509);

—une par l'honorable député d'Hillsborough (M. Proud) relative à la taxe sur les produits et services (342-7510); et

—une par l'honorable député de Cardigan (M. MacAulay) relative à la taxe sur les produits et services (342-7511).

GOVERNMENT ORDERS

Debate was resumed on the motion of Mr. McDermid, seconded by Mr. Danis,—That Bill C-73, An Act to provide for the dissolution or transfer of certain Crown corporations and to amend certain Acts in consequence thereof, be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

And debate continuing;

PRIVATE MEMBERS' BUSINESS

At 2.00 o'clock p.m., the House proceeded to the consideration of Private Members' Business pursuant to Standing Order 30(6).

The Order being read for the second reading and reference to a Legislative Committee of Bill C-223, An Act respecting a Day of Mourning for Persons Killed or Injured in the Workplace;

Mr. Murphy, seconded by Mr. Taylor, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

After debate thereon, the question being put on the motion, it was agreed to.

Accordingly, the Bill was read the second time and referred to a Legislative Committee.

CHANGES IN COMMITTEE MEMBERSHIP

Notice having been filed pursuant to Standing Order 114(3), membership of committees was amended as follows:

Mr. Gardiner for Mr. Stupich on the Legislative Committee on Bill C-74, An Act to amend the Fisheries Act and to amend the Criminal Code in consequence thereof.

Mr. Caccia for Mr. Anawak on the Legislative Committee on Bill C-68, An Act to amend the Yukon Placer Mining Act and the Yukon Quartz Mining Act and to make provision for the application of certain orders.

Mr. Thorkelson for Mr. Wilbee on the Legislative Committee on Bill C-68, An Act to amend the Yukon Placer Mining Act and the Yukon Quartz Mining Act and to make provision for the application of certain orders.

ORDRES ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

Le débat reprend sur la motion de M. McDermid, appuyé par M. Danis,—Que le projet de loi C-73, Loi portant dissolution ou cession de sociétés d'État et modifiant certaines lois en conséquence, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité législatif.

Le débat se poursuit.

AFFAIRES ÉMANANT DES DÉPUTÉS

À quatorze heures, la Chambre aborde l'étude des affaires émanant des députés, conformément à l'article 30(6) du Règlement.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi à un Comité législatif du projet de loi C-223, Loi concernant l'institution d'un jour de compassion pour les personnes tuées ou blessées au travail.

M. Murphy, appuyé par M. Taylor, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité législatif.

Après débat, la motion, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, ce projet de loi est lu une deuxième fois et déferé à un Comité législatif.

MODIFICATIONS DE LA COMPOSITION DES COMITÉS

Avis ayant été déposé conformément à l'article 114(3) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Gardiner en remplacement de M. Stupich sur la liste des membres du Comité législatif du projet de loi C-74, Loi modifiant la Loi sur les Pêches et le Code criminel en conséquence.

M. Caccia en remplacement de M. Anawak sur la liste des membres du Comité législatif du projet de loi C-68, Loi modifiant la Loi sur l'extraction de l'or dans le Yukon et la Loi sur l'extraction du quartz dans le Yukon et portant application de certains décrets.

M. Thorkelson en remplacement de M. Wilbee sur la liste des membres du Comité législatif du projet de loi C-68, Loi modifiant la Loi sur l'extraction de l'or dans le Yukon et portant application de certains décrets.